



## Low Carbon Architecture Summer School

### 卡迪夫之夏 2018-低碳建筑暑期课程

*时间：2018年7月21日至8月4日 费用：1995英镑*

#### **Zero Carbon Housing: Designing Sustainable Places to Live**

##### **零碳住房：设计永续的居住地**

Exploring the role of zero carbon housing in responding to the global challenges associated with designing sustainable places for living.

探索零碳住房在应对与设计永续生活场所的全球性挑战方面的作用。

Our Low Carbon Architecture Summer School gives you a comprehensive overview of the key themes and theories around sustainability and their relevance to the global housing challenge.

我们的低碳建筑暑期课程为你提供围绕可持续性的关键主题和理论的全面综述，以及它们与全球住房挑战的关系。

Zero carbon housing lies at the heart of current responses to sustainability in the residential sector. However, in order to respond to the wider sustainable development agenda, we need to look beyond current policy and think holistically. This summer school will equip you with a broad understanding of this design theme in terms of social environmental and economic perspectives.

零碳住房是当前住宅部门可持续性的核心。然而，为了应对更广泛的可持续发展议程，我们需要超越现行政策，全面考虑。这个暑期课程将从社会环境和经济角度使你对该设计主题拥有广泛的了解。

You will have the opportunity to learn from industry and academic experts in the field and practice a range of design skills as part of this Summer School, including working effectively in a small group environment and solving problems using an integrated, multidisciplinary approach.

您将有机会向该领域的业界和学术专家学习，并且作为暑期课程的一部分，你将实践一系列的设计技能，包括在小组环境中高效地工作，并使用综合的多学科方法解决问题。

**Preliminary Schedule (Please note this is subject to change.)**

**初步计划 (可能有改动)**

---

Saturday 21 July 2018 7月21日周六	Arrival in Cardiff (Pick up from Heathrow provided) 抵达卡迪夫(提供希思罗机场接机)
Sunday 22 July 2018 7月22日周日	Social event 社会活动
Monday 23 July 2018 7月23日周一	Welcome lecture and orientation scavenger hunt 致欢迎辞及迎新寻宝活动
Tuesday 24 July 2018 7月24日周二	Induction to the Welsh School of Architecture 介绍威尔士建筑学院 Introduction to zero carbon housing: Designing sustainable places to live 介绍零碳住房: 设计永续的居住地
Wednesday 25 July 2018 7月25日周三	Lectures from visiting experts 客座专家讲座 Study visit: SOLCER House 学习访问: SOLCER House
Thursday 26 July 2018 7月26日周四	Study visit: BRE Innovation Park 学习访问: 英国建筑科学院创新园区
Friday 27 July 2018 7月27日周五	Introduction to PG study at the school and themes for the design challenge 建筑学院研究生课程介绍以及设计挑战的主题 Study visit: St Fagans 学习访问: 圣法根地区
Saturday 28 July 2018 7月28日周六	Field trips and free time 实地考察和自由时间
Sunday 29 July 2018 7月29日周日	Field trips and free time 实地考察和自由时间
Monday 30 July 2018 7月30日周一	Introduction to design challenges 介绍设计挑战 Design challenge: Tutorials and group working 设计挑战: 导师辅导和小组工作
Tuesday 31 July 2018 7月31日周二	Study visit: Theme-specific trip 学习访问: 主题特定的旅程
Wednesday 1 August 2018 8月1日周三	Design challenge: Tutorials and group working 设计挑战: 导师辅导和小组工作 Design challenge: Interim presentations 设计挑战: 中期演示

---

Thursday 2 August 2018 8月2日周四	Design challenge: Tutorials and group working 设计挑战：导师辅导和小组工作
Friday 3 August 2018 8月3日周五	Design challenge: Final assessment day 设计挑战：毕业评估 Final gala ceremony 毕业庆典仪式
Saturday 4 August 2018 8月4日周六	Departure from Cardiff(Drop off to Heathrow provided) or join our extra week travel in the UK 离开卡迪夫（提供希思罗机场送机）或继续参加我们在英国为期一周的旅行（需额外付费）。

### Costs 费用

The fee for the Summer School is £1,995.

为期两周的暑期课程的费用为 1995 英镑。

This includes tuition fees, accommodation, 10 meals per week (breakfast and lunch, Monday to Friday), airport pick up and drop off from Heathrow airport on fixed dates (pick up is on 21 July, drop off is 4 August) and excursions organised by Cardiff University (such as Stonehenge and industrial visits).

包括学费，住宿费，周一至周五的早餐和午餐，希思罗机场接送机（7.21 接机，8.4 送机）以及卡迪夫大学组织的短途旅行（比如巨石阵和行业参观）

### Contact us 联系我们

If you have any questions or for more information, please email [angelacs@foxmail.com](mailto:angelacs@foxmail.com) or call Angela at +8613263461779(in Chinese), or visit our WeChat account.

如果您有任何问题或更多信息，请发送电子邮件至[angelacs@foxmail.com](mailto:angelacs@foxmail.com)

中文服务：Angela +8613263461779

欢迎关注我们的微信公众号-卡迪夫之夏，了解卡迪夫暑期课程的全部内容。



#### 功能介绍

第一时间了解卡迪夫大学暑期课程内容，卡迪夫大学老师来华进行暑期课程推广活动的信息。

